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Onderwerp

Preventieve maatregelen omwonenden AZC Distripark Dordrecht

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Op 12-04-2024 publiceert rtvdordrecht.nl het volgende artikel met de titel: Omwonenden van toekomstig

azc krijgen 1000 euro voor hang- en sluitwerk (rtvdordrecht.nl) ‘.Omwonenden van het toekomstige

asielzoekerscentrum op bedrijventerrein Distripark in Dordrecht mogen op kosten van de gemeente per

gezin maximaal duizend euro besteden aan veiligheidsmaatregelen. Het voorstel is door een ruime

meerderheid van de raad (27 voor / 11 tegen) aangenomen.

1. Bent u bekend met het voorstel van de gemeenteraad in Dordrecht? 

Antwoord

Gedeputeerde Staten zijn bekend met de aangenomen motie in de gemeenteraad van Dordrecht.

2. Hoe denkt GS over deze preventieve maatregel? 

Antwoord

Gedeputeerde Staten nemen geen stelling in ten aanzien van deze gemeentelijke aangelegenheid.

 

3. Het AZC ligt ook op loopafstand van de Zanddijk en de wijken Wilgenwende en Sterrenbrug 3. Kan GS

aangeven waarom de preventieve maatregel alleen voor bewoners op de Wieldrechtse Zeedijk

beschikbaar is en niet voor bewoners aan de Zanddijk en in de wijken Wilgenwende en Sterrenburg

3? 

Antwoord

Zie het antwoord op vraag 2. Dit betreft een gemeentelijke aangelegenheid. 

4. Is GS bereid om de Gemeente Dordrecht aan te sporen deze preventieve maatregel beschikbaar te

stellen voor alle bewoners op loopafstand van het AZC? Graag een gemotiveerd antwoord.

Antwoord

Het past Gedeputeerde Staten niet te treden in deze gemeentelijke aangelegenheid.
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5. Denkt u dat er meer preventieve maatregelen zoals bijvoorbeeld deze financiële compensatie voor

hang- en sluitwerk ten behoeve van de veiligheid voor omwonenden van AZC’s beschikbaar gesteld

moeten worden in de Provincie Zuid-Holland? Waarom wel/Waarom niet? 

Antwoord

Zie het antwoord op vraag 2. Gedeputeerde Staten stellen dat de lokale veiligheid een gemeentelijke

aangelegenheid is.

6. Beschikt u over cijfers waaruit blijkt dat de veiligheid van gebieden rondom een AZC wordt

aangedaan of juist gelijk blijft aan de situatie van vóór het openen van een AZC? Zo ja, kunt u dit met

ons delen? 

Antwoord

Gedeputeerde Staten beschikken niet over deze cijfers. Uit eerder onderzoek van het Wetenschappelijk

Onderzoek- en Datacentrum blijkt dat de veiligheid in de buurt over het algemeen niet achteruit gaat

wanneer er een AZC wordt geplaatst.  

Denkt u dat het veiligheidsgevoel van omwonenden van een AZC wordt aangetast? Graag een gemotiveerd

antwoord.

Antwoord

Gedeputeerde Staten zijn niet bekend met gegevens over het veiligheidsgevoel van omwonenden van een

AZC.

 

7. Bent u het met ons eens dat de Provincie Zuid-Holland onder andere via het interbestuurlijk toezicht

op gemeenten wat betreft het huisvesten van Statushouders verantwoordelijk is voor de

leefbaarheid en het veiligheidsgevoel van omwonenden rondom een AZC? Graag een gemotiveerd

antwoord.

Antwoord

Er is een verschil tussen de doelgroepen die u in de vraag combineert. Het interbestuurlijk toezicht op de

huisvesting van statushouders of bijvoorbeeld het archiefbeheer maakt de provincie niet verantwoordelijk

voor de leefbaarheid rond AZC’s. Anders gezegd: de provincie Zuid-Holland is niet verantwoordelijk voor

de leefbaarheid of het veiligheidsgevoel rondom een AZC, gemeenten en burgemeesters geven deze

aangelegenheid vorm. 

Den Haag, 14 mei 2024

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

plv.secretaris, voorzitter,

ir. J.C. (Jan) van Ginkel MCM   drs. J. Smit


